



**Minutes of the Annual General Assembly Meeting  
of Vodafone Qatar P.Q.S.C  
(the "Company" or "Vodafone Qatar")**

**Held on Sunday, 1 March 2026  
at 9:30 p.m.,  
Virtually (zoom) at the QIG Tower  
Doha - Qatar**

**محضر الاجتماع السنوي للجمعية العامة العادية  
لفودافون قطر ش.م.ق.ع. ("فودافون قطر" او " الشركة")**

**المنعقد يوم الاحد، 1 مارس 2026  
في تمام الساعة التاسعة والنصف مساءً ، عن بُعد عبر  
(zoom) في برج QIG  
الدوحة - قطر**

**Presence**

The Annual General Assembly ("AGA") meeting of the Company was held on Sunday, 1 March 2026 at QIG Tower in Lusail, Doha – Qatar, and **virtually (zoom)** at 9:30 p.m., with the participation of the shareholders listed under Appendix (1) enclosed hereto.

In accordance with article 55 of the Company article of association ("AoA") and Article 130 of the commercial companies law No.(11) of 2015 and its amendments. The meeting was chaired by Sheikh Hamad Bin Abdulla Al-Thani, as approved by the shareholders, in his capacity Chief Executive Officer and a shareholder of the Company. (the "Chairman"), and attended by Mr. Masroor Anjum, Chief Financial Officer and the Company's Executive Management.

Mr. Hamad Alyafai attended the meeting in his capacity as representative of the Ministry of Commerce and Industry. From KPMG, the Company's external auditors (QFMA Auditor License No. 120153), attended Mr. Aftab Gumani (Partner) and Mr. Khalid Mohelba (audit Director).

**Quorum**

The Chairman of the meeting invited the external auditors to confirm the quorum of the meeting.

Mr. Khalid Mohelba of KPMG announced that the quorum requirements were met for the AGA. He confirmed that the meeting was attended by shareholders representing in total 2,890,069,175 shares corresponding to 68.37% of the Company's issued share capital as detailed under Appendix (1) enclosed hereto.

**الحضور**

انعقد الاجتماع السنوي للجمعية العامة العادية للشركة يوم الاحد الموافق 1 مارس فبراير 2026، في تمام الساعة التاسعة والنصف مساءً في برج QIG، وعن بُعد عبر برنامج "zoom" ، الدوحة - قطر، وذلك بمشاركة السادة المساهمين الواردة أسماءهم في الملحق رقم (1) المرفق بهذا المحضر.

بناءً على المادة 55 من النظام الاساسي للشركة وبناءً على المادة 130 من قانون الشركات التجارية رقم (11) لسنة 2015 وتعديلاته ، تمت الموافقة على تعيين الشيخ حمد بن عبدالله بن جاسم آل ثاني ، ليرأس الاجتماع بصفته الرئيس التنفيذي للشركة ومساهم فيها ("الرئيس") بحضور السيد مسرور أنجم ، الرئيس التنفيذي للشؤون المالية ، وأعضاء الإدارة العليا في الشركة.

كما حضر الاجتماع السيد حمد اليافعي ، بصفته ممثلاً لوزارة التجارة والصناعة. أما عن شركة كي بي أم جي ، مدقق حسابات الشركة (سجل مدققي الحسابات لدى هيئة قطر للأسواق المالية تحت رقم 120153)، فقد حضر السيد افتاب غماني (شريك)، والسيد خالد محيلبة (مدير رئيسي).

**النصاب القانوني**

دعا رئيس الاجتماع، مدقق حسابات الشركة للتأكد من اكتمال النصاب القانوني.

أعلن السيد خالد محيلبة ، ممثل كي بي أم جي (KPMG) ، عن اكتمال النصاب القانوني للجمعية العامة العادية مؤكداً أن نسبة المساهمين المشاركين في الاجتماع قد بلغت 2,890,069,175 سهماً أي ما نسبته 68.37% من رأس المال المدفوع للشركة كما هو مفصل في الملحق رقم (1) المرفق بهذا المحضر.



## Appointment of Secretary of the meeting

After the declaration of quorum, Ms. Ghusoon Yousef Aljussaiman, was nominated as secretary of the meeting and the shareholders approved the respective appointment.

## Welcome Note and Agenda of the AGA

The Chairman opened the meeting and thanked the shareholders for attending. He then read out the AGA agenda and confirmed that the invitation to the AGA meeting had been published in local newspapers in accordance with the requirements of the Commercial Companies Law No. 11 of 2015 and its amendments and that the announcement was available on the Qatar Stock Exchange ("QSE") website and the Company's website. He also indicated that the method of holding the meeting has been changed to remote attendance, due to the current circumstances and in line with national safety guidelines.

Additionally, the Chairman confirmed that all relevant materials and supporting documents for the agenda items had been made available on the Company's website prior to the AGA meeting, allowing shareholders the opportunity to review them.

The shareholders acknowledged and approved the AGA agenda as presented, and no objection was registered.

## Discussion of the items on the AGA's Agenda

### Item 1. Review and approve the Board of Directors' report on the Company's activities and its financial position for the financial year ended 31 December 2025.

The Chairman read on behalf of the Board, the welcome note and the report of the Board of Directors on the activities of the Company, its financial position and operational performance for the year 2025. He also thanked and expressed his appreciation to the Board of Directors and the employees of the Company for their continuous efforts.

The Chairman then opened the room to the shareholders for discussion. No questions were raised by the attending shareholders.

## تعيين مقرر الاجتماع

بعد الإعلان عن اكتمال النصاب القانوني للاجتماع تم ترشيح السيدة غصون يوسف الجسيمان، كمقرر الاجتماع ووافق المساهمون على ذلك.

## الكلمة الترحيبية وجدول أعمال الجمعية العامة العادية

افتتح الرئيس الاجتماع وشكر السادة المساهمين على حضورهم، وتلا جدول أعمال الجمعية العامة العادية مُشددًا على ان الدعوة الى الاجتماع للجمعية العامة العادية قد وُجّهت عن طريق النشر في الصحف المحلية وفقاً لاحكام قانون الشركات التجارية رقم 11 للعام 2015 و تعديلاته بالاضافة الى نشر الدعوة على الموقع الالكتروني لبورصة قطر والموقع الالكتروني للشركة. كما اشار أنه نظرًا للظروف الراهنة وتماشياً مع إرشادات السلامة الوطنية، تم تغيير طريقة انعقاد الاجتماع ليصبح عن بُعد .

كما ذكر أن جميع المستندات الداعمة لنبود جدول الأعمال قد جرى نشرها على الموقع الالكتروني للشركة قبل تاريخ الاجتماع لإتاحة الفرصة للمساهمين للإطلاع عليها.

وافق المساهمون على جدول الأعمال للجمعية العادية بصيغته المعروضة ولم يتم تسجيل اي اعتراض.

## مناقشة بنود جدول أعمال الجمعية العامة العادية

### البند الأول: سماع تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة ومركزها المالي للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 والمصادقة عليه.

تلا الرئيس بالنيابة عن مجلس الإدارة الكلمة الترحيبية وتقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة ومركزها المالي وأدائها التشغيلي خلال العام 2025 كما توجّه بالشكر لأعضاء مجلس الإدارة على الجهود المبذولة وأعرب عن تقديره لمجلس الإدارة والعاملين بالشركة على جهودهم البناءة.

فتح الرئيس باب النقاش أمام المساهمين لطرح ملاحظاتهم وتوجيه أسئلتهم، إلا أنه لم يتم طرح أي سؤال.



The shareholders unanimously approved and adopted the report of the Board of Directors on the activities of the Company and its financial position for the financial year ended 31 December 2025 and no objection was registered.

**Item 2. Review and approve the External Auditor's report on the Company's Accounts for the financial year ended 31 December 2025.**

Mr. Khalid Mohelba then read the External Auditors' report on the financial statements for the financial year ended 31 December 2025 as included in the annual report of the Company.

The Chairman opened the room for discussion. No questions were raised by the attending shareholders.

The shareholders unanimously adopted and approved the Auditor's report on the Consolidated Financial Statements of Vodafone Qatar and its subsidiaries for the financial year ended 31 December 2025 and no objection was registered.

**Item 3. Review and approve the Company's Balance Sheet and the Profit and Loss Accounts for the financial year ended 31 December 2025.**

The Chairman presented the Company's Balance Sheet and the Profit and Loss Accounts for the financial year ended 31 December 2025. He mentioned that the financial statements had been published in advance of the meeting in local newspapers, on the website of the QSE and the website of the Company.

He then opened the room for discussion. No questions were raised by the attending shareholders.

The shareholders unanimously endorsed and approved the Consolidated financial statements for the financial year ended 31 December 2025 and no objection was registered.

**Item 4. Review and approve the proposal of the Board of Directors regarding the dividend payable to shareholders for the financial year ended 31 December 2025.**

The Chairman stated that based on the 2025 financial results, the Board of Directors has recommended the distribution of a cash dividend to shareholders equivalent

صادق المساهمون بالاجماع على تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة ومركزها المالي للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 ولم يتم تسجيل اي اعتراض.

**البند الثاني: سماع تقرير مدقق حسابات الشركة عن ميزانية الشركة وحساباتها للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 والمصادقة عليه.**

تلا السيد خالد محيلبة تقرير مدقق حسابات الشركة على القوائم المالية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 كما هو وارد في التقرير السنوي للشركة.

فتح الرئيس باب النقاش أمام المساهمين لطرح ملاحظاتهم وتوجيه أسئلتهم، إلا أنه لم يتم طرح أي سؤال.

صادق المساهمون بالاجماع على تقرير مدقق حسابات الشركة عن البيانات المالية الموحدة لفودافون قطر وشركاتها التابعة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 ولم يتم تسجيل اي اعتراض.

**البند الثالث: مناقشة الميزانية العامة للشركة وحساب الأرباح والخسائر للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 والمصادقة عليهما.**

قدّم الرئيس الميزانية العامة للشركة وحساب الأرباح والخسائر للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025. وأشار الى انه تمّ نشر البيانات المالية في صحف محلية قبل الاجتماع كما تمّ نشرها على الموقع الإلكتروني لبورصة قطر وعلى الموقع الإلكتروني للشركة.

فتح الرئيس باب النقاش أمام المساهمين لطرح ملاحظاتهم وتوجيه أسئلتهم، إلا أنه لم يتم طرح أي سؤال.

صادق المساهمون بالاجماع على القوائم المالية الموحدة للشركة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 و لم يتم تسجيل اي اعتراض.

**البند الرابع: النظر في اقتراح مجلس الإدارة بشأن توزيع الأرباح على السادة المساهمين للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 والمصادقة عليه.**

أشار الرئيس إلى أنه استناداً إلى النتائج المالية للعام 2025، فقد أوصى مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية بنسبة 12٪ من القيمة الاسمية للسهم، أي بمعدل 0.12 ريال قطري للسهم الواحد. كما



to 12% of the nominal share value of the Company, i.e. QR 0.12 per share.

He also informed the shareholders that in line with the provisions of the Offering and Listing, and Merger and Acquisitions Rules issued by the Qatar Financial Markets Authority ("QFMA") Board decision No. (8) of 2025, in particular part (8.7) on distribution of dividends, Edaa will manage the distribution of the dividends for the year ended 31 December 2025, on behalf of Vodafone Qatar, through Qatar Islamic Bank (QIB).

He then opened the room for discussion. No questions were raised by the attending shareholders.

The shareholders unanimously adopted and approved the Board of Directors' recommendation to distribute a cash dividend equivalent to 12% of the nominal share value of the Company, i.e. QR 0.12 per share. The shareholders also took note of the process for distributing the dividend for the financial year ended 31 December 2025. No objection was registered.

**Item 5. Discharge the members of the Board of Directors from any liability and discuss their remuneration for the financial year ended 31 December 2025.**

The Chairman recommended the discharge of liability for all members of the Board and further recommended the payment of remuneration totalling QR 12,800,000 in aggregate to the Company's non-executive Board members for performance of their duties in 2025.

The Chairman of the meeting opened the room for discussion. No questions were raised by the attending shareholders.

The shareholders unanimously discharged the members of the Board of Directors from any liability and approved the recommendation to pay remuneration totalling QR 12,800,000 in aggregate to the Company's non-executive Board members for the financial year 2025 and no objection was registered.

أعلم المساهمين أنه بناءً على قواعد طرح وإدراج الأوراق المالية وعمليات الاندماج والاستحواذ الصادرة عن هيئة قطر للأسواق المالية بموجب قرار مجلس الإدارة رقم (8) لسنة 2025، ولا سيما القسم (8.7) المتعلق بتوزيع الأرباح، ستتولى شركة إيداع توزيع الأرباح الخاصة بالمساهمين عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025، نيابةً عن فودافون قطر، وذلك عبر بنك مصرف قطر الإسلامي ("المصرف").

فتح الرئيس باب النقاش أمام المساهمين لطرح ملاحظاتهم وتوجيه أسئلتهم، إلا أنه لم يتم طرح أي سؤال.

صادق المساهمون بالاجماع على اقتراح مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية بنسبة 12% من القيمة الاسمية للسهم، أي بمعدل 0.12 ريال قطري للسهم وأخذوا العلم بطريقة توزيع الأرباح عن السنة المالية 2025. لم يتم تسجيل اي اعتراض.

**البند الخامس: ابراء ذمة السادة أعضاء مجلس ادارة الشركة من المسؤولية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 وتحديد مكافاتهم.**

أوصى الرئيس ببراء ذمة أعضاء مجلس ادارة الشركة من المسؤولية عن أعمالهم و بصرف مكافآت لغير التنفيذيين منهم بقيمة اجمالية وقدرها 12,800,000 ريال قطري عن العام 2025.

فتح الرئيس باب النقاش أمام المساهمين لطرح ملاحظاتهم وتوجيه أسئلتهم، إلا أنه لم يتم طرح أي سؤال.

صادق المساهمون بالاجماع على ابراء ذمة السادة أعضاء مجلس ادارة الشركة من المسؤولية كما صادقوا على صرف مكافآت أعضاء مجلس إدارة فودافون قطر لغير التنفيذيين بقيمة اجمالية وقدرها 12,800,000 ريال قطري عن العام 2025 ولم يتم تسجيل اي اعتراض.



**Item 6. Review the External Auditor's reports in accordance with Article 24 of the Corporate Governance Code for Companies and Legal Entities listed on the Stock Exchange issued by the Qatar Financial Markets Authority ("QFMA") Board Decision No.5 of 2016**

Mr. Khalid Mohelba read the Independent Limited Assurance Report to the shareholders of Vodafone Qatar on Compliance with its Articles of Association and the provisions of the Qatar Financial Markets Authority's ("QFMA") law and relevant legislations including the Corporate Governance Code for Companies and Legal Entities Listed on the Main Market (the "Code") as included in the annual report. He confirmed that the report has a clean and unqualified conclusion with emphasis of matter paragraph.

then Mr. Khalid Mohelba read the Independent Reasonable Assurance Report to the shareholders of Vodafone Qatar on Internal Controls over Financial Reporting ("ICOFR"), as included in the annual report of the Company. He also confirmed that the report has a clean and unqualified conclusion.

The Chairman opened the room for discussion. No questions were raised by the attending shareholders.

The shareholders unanimously approved the above reports, and no objection was registered.

**Item 7. Review and approve the Company's Corporate Governance Report for the financial year ended 31 December 2025.**

The Chairman noted that the Company's Corporate Governance Report was published on the Company's website prior to the AGA meeting to allow sufficient time for the shareholders to review and that it was included in the Annual Report 2025.

The Chairman opened the room for discussion. No questions were raised by the attending shareholders.

The shareholders unanimously adopted and approved the Corporate Governance Report for the financial year ended 31 December 2025 and no objection was registered.

**البند السادس: سماع تقارير مدقق حسابات الشركة حول متطلبات المادة (24) من نظام حوكمة الشركات والكيانات القانونية المدرجة في السوق الرئيسية الصادر بقرار مجلس ادارة هيئة قطر للأسواق المالية رقم (5) لسنة 2016.**

تلا مدقق الحسابات السيد خالد محييلة تقرير التأكيد المستقل المحدود لمساهمي الشركة حول امتثال الشركة لنظامها الأساسي وأحكام قانون هيئة قطر للأسواق المالية والتشريعات الأخرى ذات الصلة بما في ذلك نظام حوكمة الشركات للشركات والكيانات القانونية المدرجة في السوق الرئيسية ("النظام")، كما هو وارد في التقرير السنوي للشركة. وأكد أن التقرير يحتوي على استنتاج غير متحفظ، مع لفت الانتباه للأمر المهمة.

ثم تلا السيد خالد محييلة تقرير التأكيد المستقل المعقول لمساهمي فودافون قطر حول ضوابط الرقابة الداخلية على التقارير المالية، كما هو وارد في التقرير السنوي للشركة. وأكد أن التقرير يحتوي على استنتاج غير متحفظ.

فتح الرئيس باب النقاش أمام المساهمين لطرح ملاحظاتهم وتوجيه أسئلتهم، إلا أنه لم يتم طرح أي سؤال. صادق المساهمون بالاجماع على التقريرين المذكورين أعلاه ولم يُسجل أي اعتراض.

**البند السابع: مناقشة تقرير الحوكمة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 واعتماده.**

ذكر الرئيس بأن تقرير الحوكمة قد جرى تحميله و نشره عبر الموقع الإلكتروني للشركة لإتاحة الفرصة أمام المساهمين لمراجعته وقد تم تضمينه في كتيب التقرير السنوي لعام 2025.

فتح الرئيس باب النقاش أمام المساهمين لطرح ملاحظاتهم وتوجيه أسئلتهم، إلا أنه لم يتم طرح أي سؤال.

صادق المساهمون بالاجماع على تقرير الحوكمة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 ولم يسجل أي اعتراض.



**Item 8. Appoint the External Auditor of the Company for the period from 1 January 2026 to 31 December 2026 and fix their fees.**

The Chairman thanked the representatives of the external auditors, KPMG, for their work in auditing the Company's accounts for the financial year ending 31 December 2025 and requested them to leave the meeting room before opening the room for the shareholders to discuss the appointment of the external auditors.

He then recommended to **appoint Price Waterhouse Coopers ("PwC")** as the Company's External Auditors for the financial year 2026 and to approve their fees of QR 1,428,550 as being the suitable offer presented. The Chairman opened the room for discussion. No questions were raised by the attending shareholders.

The shareholders unanimously approved the appointment of **Price Waterhouse Coopers ("PwC")** as the external auditors of the Company for the financial year 2026 and fixed their remuneration for the year at QR 1,428,550. No objection was registered.

**Conclusion**

There being no further business, The Chairman thanked those present for their attention and attendance and announced the closure of the AGA meeting.

**البند الثامن: تعيين مدقق حسابات الشركة لفترة 1 يناير 2026 إلى 31 ديسمبر 2026 وتحديد أتعابهم.**

شكر الرئيس ممثلي مدقق حسابات الشركة KPMG على عملهم مع الشركة خلال السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 وطلب منهم التفضل بمغادرة قاعة الاجتماع ريثما تتم مناقشة هذا البند.

بعد خروجهم من القاعة أوصى الرئيس بتعيين برايس ووتر هاوس كويرز PWC كمدقق حسابات الشركة للسنة المالية 2026 والموافقة على أتعابهم السنوية بمبلغ إجمالي وقدره 1,428,550 ريال قطري باعتباره أنسب العروض المقدمة. فتح الرئيس باب النقاش أمام المساهمين لطرح ملاحظاتهم وتوجيه أسئلتهم، إلا أنه لم يتم طرح أي سؤال.

صادق المساهمون بالاجماع على تعيين برايس ووتر هاوس كويرز PWC كمدقق حسابات الشركة للسنة المالية 2026 والموافقة على أتعابهم السنوية بمبلغ إجمالي وقدره 1,428,550 ريال قطري ولم يسجل أي اعتراض.

**الختام**

شكر الرئيس الحضور على مشاركتهم وأعلن انتهاء اجتماع الجمعية العامة في ظل عدم وجود أعمال أخرى ورفع الجلسة.



## Signatories

## الموقعين

### Chairman of the Meeting:

رئيس الاجتماع:

Sheikh Hamad Bin Abdulla Al-Thani  
( Chief Executive Officer of Vodafone Qatar )

الشيخ / حمد بن عبدالله آل ثاني  
(الرئيس التنفيذي لشركة فودافون قطر )

### Meeting Rapporteur:

مقرر الاجتماع:

Ghusoon Yousef Aljussaiman  
(Company Secretary and senior specialist)

غصون يوسف الجسيمان  
( أمين سر الشركة وأخصائي قانوني أول )

### External Auditors:

مدقق الحسابات:

Mr. Khalid Mohelba

(of KPMG, the Company's External Auditor  
Qatar Auditors' Registry Number 474)

السيد / خالد محيلبة

( عن شركة كي بي أم جي ، مدقق حسابات الشركة، سجل مراقبي  
الحسابات القطري رقم 474 )

### Vote Counters:

جامعي الاصوات:



Nader Al Sous  
(Alpha Omega)



نادر الصوص  
( شركة ألفا أوميغا )

مجموع البطاقات / Total Of Cards

فودافون قطر

01-03-2026 20:31

عدد الأسهم أصيل

0

عدد الأسهم وكلاء

0

0

المجموع :

0.00 %

النسبة :

مجموع البطاقات / Total Of Cards

فودافون قطر

01-03-2026 21:30

عدد الأسهم أصيل

2890069175

عدد الأسهم وكلاء

0

2890069175

المجموع :

68.37 %

النسبة :

فودافون قطر  
البطاقات والتوكيلات للحضور

03/01/2026

Page 1

المجموع	عدد الأسهم وكيل	عدد الأسهم أصيل	رقم البطاقة	اسم المساهم	رقم المساهم
56549663	0	156549663	4	جهاز قطر للاستثمار	604
03431013	0	303431013	13	صندوق المعاشات الهيئة العامة للتقاعد والتأمينات	57737
5000	0	5000	12	جاسم خليل جاسم درويش الدرويش	97217
866094	0	866094	10	EMFR LIMITED	101880
3	0	3	11	فتحي شحاده محمد سليمان ابوديه	201413
902150000	0	1902150000	1	فودافون ومؤسسة قطر	221362
156046	0	156046	9	SANDDOQ AL WATANI	239960
76500	0	76500	8	SANDOOQ AL WATANI 2	239961
36021178	0	36021178	7	AL WATANI FUND 4	269988
42270000	0	42270000	2	المسند ذ.م.م	280289
13140250	0	13140250	6	AL WATANI FUNDS 5	282602
1924289	0	1924289	5	AL AYID FUND LLC	430566
222129139	0	222129139	14	صندوق المعاشات العسكرية الهيئة العامة للتقاعد	453647
211350000	0	211350000	3	QATAR FOUNDATION ENDOWM	1098548
890069175	0	2890069175	المجموع :	14	عدد المساهمين :